



Protokoll Styrelsemöte 181025

Närvarande: Glenn Nilsson, Bengt Göransson, Ingmari Amoson, Åsa Sundberg. Suppleant –Ingrid Svensson.

Anders Dahl och Bengt Bengtsson närvarande tom punkt 4.

1. Ordf. öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
2. Föreslagen dagordning godkändes.
3. Förra mötets protokoll godkändes.
4. Från ordförande
 - Städning. 55+ har nu genomfört sin provstädning. Glenn tittar igenom förslaget till avtal för att se om vi kan acceptera det. Bengt G fick i uppdrag att undersöka om vi kan anställa någon deltid med lönebidrag.
 - Spelschema våren 2019. Arbetet med detta har påbörjats.
 - Kvällsspel. Diskuterades att börja kvällsspel kl. 18.00 istället för 18.30. Många klubbar har prövat detta med stor framgång då spelet avslutas lite tidigare.
5. Aktuell statistik. Antal spelande par i september var ungefär som förra året, men visar på en något fallande trend mot tidigare år. Oktober visar en minskning från föregående år.
6. Ekonomi. Rapport för period september gicks igenom. Svårt att dra några slutsatser, men intäkterna är mindre i jämförelse med förra året och rapporten visar på ett litet minus. Intäkterna kommer troligtvis att minska då vi har en fallande medlemskurva.
Glenn fick i uppgift att gå igenom vår medlemsmatrikel och rensa bort medlemmar som inte betalt medlemsavgift
Vårt nya avtal ang städning medför ökande städkostnader. Ingmari anser att en ökning av spelavgiften med 5 kr inte kommer att räcka. Styrelsen beslöt att se över kostnader och intäkter vid sitt nästa möte och där komma med beslut om eventuella åtgärder

7. Rapporter.

Utbildningskommitté. Bengt G planerar att ha en nybörjarkurs i vår. Gratis introduktionsträffar inför nybörjarkursen planeras. 2 gratisträffar är planerade med början tisdag 11/12.

Trivselkommitté. Soppbridgen har varit trevlig, men vi skulle önska fler deltagare. Hösten har inneburit att lokalerna har utnyttjats varje helg. Vissa tävlingar ger ett tillskott till kassan, andra inte. Om Sydöstra vill genomföra en tävling med 12 deltagare måste de betala för utnyttjandet av våra lokaler. 60 kr/spelare betalar knappt för de kostnader vi har i samband med tävlingen. Beslutades att be Agneta Svahn framföra våra åsikter om detta.

Hösten innebär att många lagmatcher spelas i lokalen. Eftersom ingen i kommittén vet när, har vi svårt att se till att det finns smörgåsmat i kylan. Många lagspelare har egen nyckel till lokalen då de har uppdrag i föreningen, men hur får övriga tillträde? Problematiken runt lagspelet måste lösas på ett sätt som fungerar för alla berörda.

8. Inga övriga frågor.

9. Nästa möte torsdag 22 november, kl 17.30.

10. Ordf. avslutade mötet och tackade för visat intresse.

Vid protokollet

Åsa Sundberg

Justeras

Glenn Nilsson

Bengt Göransson